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INTERPELACJA 
 

w sprawie synchronizacji sygnalizacji świetlnej w Poznaniu 
 
 

Paraliż komunikacyjny w Poznaniu to przede wszystkim sygnalizacja świetlna. 

Dotyczy to całego miasta. Prawie nigdzie nie działa synchronizacja sygnalizacji 

świetlnej, przejścia dla pieszych żyją swoim życiem. Kwestia synchronizacji świateł na 

skrzyżowaniach w Poznaniu dotyczy zarówno świateł dla kierowców, jak i sygnalizacji 

świetlnej na przejściach dla pieszych. Do tej pory przy przebudowie ulic i skrzyżowań, 

budowano również odpowiednią kanalizację teletechniczną z tzw. koordynacją, gdzie 

uzyskiwano połączenie urządzeń sygnalizacji świetlnej pomiędzy skrzyżowaniami. 

Dzięki temu powstało kilka odcinków dróg z funkcjonującą na nich "zieloną falą", która 

powinna umożliwiać sprawniejsze poruszanie się aut po ulicach.  

• Dlaczego jej działanie jest niezauważalne?  

• Na których odcinkach ulic w Poznaniu działa obecnie skoordynowana 

sygnalizacja świetlnej z "zieloną falą"?  

• Kiedy ostatnio był zweryfikowany i przeanalizowany cały system pracy 

sygnalizacji świetlnej w Poznaniu? 
 

Uprzejmie proszę o odpowiedź w formie pisemnej. 
 

 
 

Z poważaniem 

       
Zbyszko Górny 


